



rotokoll för NHRKs styrelsemöte 5– 2024

Datum 2024-06-24 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Namn	Närvarande	Närvarande	Närvarande
Pether Nordström, Ordförande	X	Peter Elfstrand, Ledamot	X
Susanne Bengtsson, Ledamot	X	Yvonne Wiik, Ledamot	
Lovisa Bengtsson, Ledamot		Mathias Lidmer, Ledamot	
My Colebring, Ledamot	X	Elin Berg Mannebo, Suppleant	
Lisa Öhlund, Suppleant	X	Linnea Söderström, Suppleant	X
Malin Eckerstig adj. US		Ella Vejfors adj. US	
Björn Häggström Int. ridskolechef, adj.	X	Mia Terner adj. medlemsstallet	X
Malin Wallin Verksamhetschef adj	19:15		

Punkt	Ansvarig		Tid
5:1	Pether	Mötets öppnande Mötet öppnas av Pether	18.00
5:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Dagordningen godkänd	18.00
5:3	Alla	Val av justeringsperson Peter Elfstrand	18.00
5:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll - Läs in bifogat protokoll 24-05-13 - Föregående protokoll godkännes och lades till handlingarna	18.05
5:5	US/Lisa	Ungdomssektionen Lägesrapport Lisa planerar ett möte med US "Malin och Ella" förre sommaren för planeringen inför hösten Lisa har ett förslag att ta hjälp av en förälder via "Min insats" för höstens planerade aktiviteter med US ex OS-kväll SISU har beviljat ansökan Ungdomsinitiativ som Lisa Ö har sökt på ca 44 000 kr	18.20
5:6	Björn/Pether	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall Mia Terner lägesrapport Medlemmar är lite irriterade över att man stängt gödselhanteringen utanför medlemstaller och styrelsen tar med frågan till höstens möte Lägesrapport annons lediga plaster medlemsstall/Eva 2 lediga platser i medlemsstallet annons är ute igen om stallplatser. Rapport från ridskola Björn har träffat en person som sökt som ridlärare, Björn fortsätter jobba med sökande tills Björna kan överlämna till Malin om det inte är klart innan. Häststatus Wilma har sänt ut listan till styrelsen. Ev. en ny stor häst på ingång och en ny stor häst köpt "Tess" Styrelsen har gett Malin i uppdrag och titta över häststatus och ev. inköp av nya hästar till ridskolan	18.35

		• Hyreskontrakt och regler (Björn/Eva) Björn har gått igenom stallkontrakten och i dessa framkommer det att NHRK anvisar vilken box och hage samt att byta boxar vid behov. Man hyr en box men inte en specifik box eller hage. Det som behövs göras är gå igenom stallkontrakten och om dessa inte kan skriva om lite med enklare språk. Det som ska in när vi ändrar kontrakten gäller vad som händer vid smitta/andra oförutsedda händelser och man inte kan flytta och att man får använda boxen om inhyrd häst inte är på plats Övrigt: Kan avsutten ridning vara ett alternativ i framtiden ge Malin i uppdrag att utreda	
5:7	Mathias	Ekonomi • Rapport maj Genomgången av utfallet måste jobba med ekonomi i augusti om vi inte får in mer elever till ridskolan • Försäkringsfrågan-stillestånd Avvaktar svar från försäkringsbolaget	19.10
5:8	Yvonne	Anläggning • Ombyggnad av spiltor- status Ska läggas ut som min insats för att få hjälp från flera personer. Vidtalat en snickare som håller i det hela. Han byggde om förra gången också. Väntar ok från Länsstyrelsen. Fått ok från kommunen. • Genomgång budgetoffert utestall- beslut Genomgång offerterna måste göras en arbetsgrupp behöver tillsättas – Matias, Pether och Susan • Arbetsgrupp planeringen för traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemsstallet ligghall-Avrapportering-Yvonne sätter upp möte med kommunen- status-inväntar datum Föreslår möte i augusti då både förvaltare och fritidskontakt kan vara med. Då ska underhållsplanen för kommande år beslutas. Något beslut gällande större investeringar kommer inte tas förrän det nya bidragssystemet är klart. Vår fritidskontakt följer också upp med förra projektledaren på fastighet om de resterande pengarna. Bra att ha med både fastighet och fritid vid diskussion då fritid är beroende av fastighet för det man önskar genomföra för vår räkning. • Eventuell rapport från besök anläggning från kommunen Sjukdom och kök kom lite emellan, och nu har förvaltaren semester men jag följer upp det när hon är tillbaka den 27e så kan jag skicka en rapport till alla då. Gällande kök kommer det betraktas som en verksamhetsanpassning ifall kommunen byter köket och det innebär en hyreshöjning. Jag tycker vi ska be om att få ett pris på detta och sen ta beslut. Emelie har sagt att hon kan bistå med bytet om vi ska göra det själva, men vi kommer oavsett behöva rörmokare och elektriker. Om vi ska göra det själva behövs även lite min insats. Jag ska till att börja med följa upp det med förvaltaren.	19.25



		• Handikappramer Väntar återkoppling, förvaltaren är tillbaka från semester den 27 juni. • Marksupport-underlag-utebanan offert lilla utebanan Har bokat besök, skickar ut när vi fått offerter.	
5:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö • Systematiskt brandskydd-status Björn Björn har sänt in rapporten som görs var tredje månad och lämnar över till Malin. Brandslangen är sönder måste besiktigas tas med kommunen Yvonne får anmäla det till kommunen. • Upprätthålla säkerhetsreglerna - skyltar och information om hur vi hanterar risker i arbetet. Pga att vi ser att det brister på denna punkt så tas detta upp på kommande personalmöte. Genomför på personalmöte av Björn • Säkerställa att vi informerar regionala skyddsombudet när vi anställer minderåriga i verksamheten. Elin har fått ett namn vem som är regionalt skyddsombud men inte fått kontakt ännu med skyddsombudet • Skor/hjälmar-status börjat användas Skor är ju levererade så personalen så dom skall börja använda dessa nu. Hjälmar har fortfarande inte kommit från leverantören	19.50
5:10	Björn? Pether/Elin	Personal • FORA kostnad rapport Mathias från möte med Eva-beslut Kvarstår då Matias inte vad med på mötet • Annons ridinstruktör-lägesrapport Pågående annonsen ligger ute, se punkten Ridskola/verksamhet.	20.10
5:11	Susanne/Peter	Tävling • Lägesrapport Tävlingar Inget att rapportera då dom flesta av vårens tävlingar fick ställas in pga. smittläget. Tävlingssektionen tittar på datum för att ev ha Pay&Jump Tävlingssektionen har haft en insatsdag för att måla hinder/hinderstöd och domarbodarna. Höstens planerade tävlingar är: 24-25/8 NHRK's Beach Dressage 1/9 Hoppning ponny 14-15/9 Hoppning ridhäst 1-3/11 Halloween Dressyr Pether och Susan skall träffa Carl-Johan för att diskutera ett samarbete med Carl-Johan	20.30
5:12	Peter	Café • Lägesrapport Är nu stängt och planerar öppnar igen v37 eller 38 Peter undersöker om man kan köpa en "cafévagn" för att kunna ha försäljning ute när ridskolan startar upp igen.	20.45
5:13	Alla	Övriga Frågor	21.00



		Sommaravslutningden 26/6 Ser ut som dom flesta kommer till avslutningen som personal och styrelsen har	
5:14	Lovisa	Nästa möte 2024-08-19 kl 18:00-21:30	
5:15	Pether	Mötets avslutande Pether avslutar mötet	
5:16	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:30

Sekreterare
Susan Bengtsson

Ordförande
Pether Nordström

Justeras
[Peter Elfstrand](#)